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Veiligheidsvisie 2019-2022  

In de veiligheidsvisie worden iedere vier jaar de ambities van de gemeente op het gebied 

van veiligheid vastgelegd. De veiligheidsvisie richt zich op de maatschappelijke opgaven en 

beperkt zich tot de hoofdlijnen. In de visie worden zes veiligheidsprioriteiten onderscheiden. 

In het debat brengen de fracties naar voren hoe ze aankijken tegen het voorstel. De 

woordvoerders van de fracties benadrukken dat het gaat om veilig zijn èn veilig voelen. Uit 

onder meer het Buurt voor Buurt onderzoek blijkt dat het wat veiligheidsbeleving betreft goed 

gaat in Zwolle. Er zijn wel aandachtspunten. Alle fracties kunnen zich vinden in de gekozen 

prioriteiten en kunnen instemmen met de visie. Wel worden een aantal opmerkingen 

gemaakt en accenten geplaatst. Zo vindt men dat ondermijning een serieus gevaar is, vooral 

om dat het nauwelijks zichtbaar is. Om verdere vermenging van onderwereld met 

bovenwereld te voorkomen dient extra inzet te worden gepleegd. Screening, de wet Bibob 

en vooral bewustwording worden genoemd als instrumenten. Ook de aanpak van overlast 

door drank en drugs en door jongeren is terecht gekozen als prioriteit. Dit is niet alleen een 

zaak van de politie, maar het vergt een goede samenwerking van vele maatschappelijke 

partners. De fracties vinden het terecht dat verkeersveiligheid extra aandacht krijgt. Naast 

handhaving is het van belang om te werken aan gedragsverandering. In zijn reactie op het 

debat constateert burgemeester Meijer dat er tevredenheid is over de huidige 

veiligheidssituatie, maar dat er zorgen blijven. De zes gekozen prioriteiten betekenen een 

verschuiving binnen de bestaande middelen. Werken aan veiligheid vindt op verschillende 

schaalniveau plaats. In de wijk, op stedelijk niveau, regionaal en landelijk. Het gaat er om te 

bepalen op welk schaalniveau je het probleem het meest effectief kunt oppakken. Soms 

repressief, soms preventies. In de veiligheidsvisie krijgt de aanpak van huiselijk geweld 

weinig aandacht, maar er gebeurt veel. Burgemeester Meijer noemt het instrument van een 

tijdelijk huisverbod, waarbij verplicht een hulpverleningstraject wordt gestart , erg succesvol. 

Dit voorjaar komt er een opinienota over toezicht en handhaving in de openbare ruimte. 

Hierin wordt ook een vergelijking gemaakt met andere gemeenten. Op basis van de nota 

kan de raad prioriteiten anders stellen. Aan het eind van het debat is de conclusie dat de 

beslisnota kan worden geagendeerd voor de besluitvormingsronde op 11 februari 2019.  


